
Tordas Község Polgármestere

Megh:íV"ó

ÉYtesftem. hogy képviselótestületünk 1995.
(csütörtökön) 15 órakor ülést tart.

Az ülé8 he lye: Községháza

N a p i r e n d:

január 19--én

l. / Az 1995. évi pénmgyi terv és kolt8égveté8
tervezési célkitOzéseinek meghatározása.
Elóadó: Farkas János polgármerster

2./ A képviselótestület munkatervének
meghatározása.
Elóadó: Farkas János polgármester

3.; Bejelentések, javaslatok

melynek tárgyalásához meghfvom.

Kérem a testületi ülésen való feltétlen m~Jjelené8ét.

T o r d a s, 1995. január 11.

'~L L.
~~Ján~~
polgármester
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megtartott· épviselötestületi ülésről

1./ Cifka János

2./ Farkas János

3./ Fábián Janosné

4./ Juhász György

5./ Kunsagi Lá5zló

6./ Dr.Pápai Péter

7./ Racz József

8./ Turda Sándor

9./ VaBvari Pál

10./ Zémann Géza

11./ Márki Ferenc jegyző
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KészUlt: Tordas Község Képviselőtestületének 1995. január 19-én
megtartott üléséről.

Az ülés he lye: Községháza .

Jelen vannak: Cifka János, Farkas János, Fábián Jánosné, Juhász
György, Kunsági László, Dr. Pápai Péter, Rácz
József. Turda Sándor, Vasvári Pál. Zémann Géza
képviselők.

Márki Ferenc jegyző.

Farkas János
megállapitotta,
Javaslatot tett

Napirend

polgármester üdvözölte
hogy a képviselkőtestületi

a napIrendi pontokra.

a megjelenteket.
ülés hatál'ozatképes.

1./ Az 1995.évi pénzUgyi terv és költségvetés
tervezési célkitOzéseinek meghatározása.
Előadó: Farkas János polgármester

2./ A képviselőtestület munkatervének
meghatározása.
Előadó: Farkas János polgármester

3./ Beje lentések , javaslatok.

A napirendre tett javaslatot a képviselők egyhangulag elfogadtál<.

r. Napirend tárqyaláF'a,

1./ Az 1995.évi pénzUqyi terv és költséqyetés
célkitUzéseinek meghatározása.

Az irásos tervezet mellékelve.

Hozzászólások

tervezési

az utak közi.ll a Köztár1'::aság üt tsz.....hez vezető

elsősorban felújításra, kellő szélesítéssel,

eddig is kellő

Kunsági László
szakasza kerüljön
padka rendezésE:el ,
A költségvetési tartalékképzés elengedhetetlen.
biztonságot adott gazdálkodásunkhoz.
Elsődleges le~fYen kötelező feladatair~oz a
biztosítása.

pénzügyi l,eret
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Fábián Jánosné az utak közül a Sport utca felújítását tartja
fontosnak.
Felhívja a testület figyeimét arra, hogy a pedagógus tantestület
dolgozói részére az elózó testület két F kategóri bevezetését
igérte.
Szükségesnek tartan<l. lak<l.sok v<l.s<l.rlClBát, ami pedagógusok részére
lenne biztosítva.
Fontos a gyernekétkeztetés önkormányzati szintű megoldáBa. A
jelenlegi AFÉSZ étkeztetés drága, ami maga után vonja a napközis
létszám csökkenését.
Jobban ki kell használni a munkanélkülieket, velük közhasznú
munkát végeztetni és nem kell a karbantartói létszámot emelni.

Cifka János - az intézményi költségvetés élvezzen prioritást.
Feltétlenül meg kellene találni a módját a sportegyesület
támogatása emelésének is. amely két éve nem emekedett.
Nem szabad figyelmen kivül 11agy11i a település vízrendezési
feladatait sem,
új utak építését egyenlore nem javasolja, annál inkább a meglévók
felújitasát. jókarban tartását.
Járdaépités járdalappal nem nagy költség, a még hiányzó kb 200 m
megépítésére ez évben lehetóség van.
A község rendje. tisztasága, a parkositás a falu szépítése az
intézményi költségek mellett a legfontosabb.
Az önkornanyzati lakasok, épületek kUlsö allaga bár kivánnivalót
hagy maga után - a mQv.házon kivül - még sem a legfontosabb. ez
évben feltétlenül v~lfehajtandó feladat.

Turda Sándor - a Rakóczi utca és a Petófi utca összekötése
kövesúttal fontos volna mar csak a polgar6rök jarorözése miatt is.

Zémarm Géza - a gyermekétkeztetés megszervezése legyen elsOdleges.
ha sziiksé<,;res az AFt.'32 J:>evonásával .

Vasvari Pál - az AFÉSZ étterem konyháját kell kibérelnünk és ott
fózni isko lara , óvodara. A legjobb az volna. ha az étterJllet iB
megvennénk az Jl.FÉSZ-tól .

Farkas Jár~B 1~)lgál'meBter - fJ6vételek riJveléBére lehetöBé~~illk CB~{

akkor volna. ha a helyi adót megemel nénk. vagy ha a
BzemétBzállitáBi költséget emelnénl<. El~tYenlön:' más lel-,etöségünk
nIncs.
Van egy leflete"Bé<,;r. a slx,rtpálya körüli nyál-fák kivágása és
eladása, amely most fizetne a legtöbbet. A bevételböl pótolható
lenne a fa. és mar'acu1a más feladatra is.
Olyan önkormányzati tulajdon, amelynek eladása jelentös bevételhez
juttana J:>enünket. egyedül az erdömajori vol t iskolaépület. Ennek
viszont egyre romlik az állaga, ezért a költségvetésbe szükség
volna a tetöfelújítása J:>etervezésére.
Szükséges és fontos az óvoda, orvosirendeló tetöszerkezet
felújítása, az épület csapadekvízelvezetésének m~Jolclása.

A célkitűzések közül el sOdlegességet élvezö célkitűzés a már
elkezdett JllŰvel(~lési ház felújitás és az evarqéli~~ egyházzal
kötött megállapodásból fakadó pénzügyi kötelezettség.

r
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Szükséges a segélykeret emelése, természetesen a realitásoknak
megfelel6en.
Minden más a pénzügyi lehet6ségeink függvénye. Most a testület
legfontosabb feladata a célkitOzések felmérése, anyagi
lehetÓBégeink hozzávet6leges megismerése .
.Javasolja, hogy a hivatal az elhangzottaknak megfeleloen dolgozza
ki a költségvetés 1995.évi tervezetét. mérje fel az intézmények
igényeit, szerezzen ál'ajanlatokat, készítsen árvetéseket a
megoldandó feladatokhoz.

A képvise16testület a javaslattal egyhar~llag egyetértett.

2.1 A képvisel6testület 1995.évi munkatervének meghatározása

A tervezet mellékelve.

Hozzászólások:

Kunsági LászlÓ - a váIIakozókkal legyen egy találkozó szervezve.
amelyben közös gondjaink megbeszélése mellett községpolitikai
feladataink megvalósítására is mozgósíthatunk.
Legyen ez Fórom formában májusban megrendezve .

Vasvál'i Pál leeJYen a napirenden az AFESZ tájékoztatója is.
hívjuk meg az igazgatót ülésünkre.

Fi'oJ:>ián .Jánosné az iskola és az óVlXla beszámoltatása legyen
inkább szeptemberben.

Farkas János - a munkaterv szerint az iskola és óvoia besZ@uolója
jobb ha a tanév végével van, amikor már az intézmény vezetése
tiszt~:>an van az iniulás föbb terveivel is.
A javaslatokkal egyetért és javasolja a kiegészítésekkel elfogadni
a testület 1995.évi w~1katervét.

Több hozzászólás nem volt a képviselőtestület egyhangulag az
alábbi határozatot hozta:

1/1995. (1.19.) sz. határozat

Tordas Község Képviselőtestülete 1995.
évi munkatervét az elhangzott
kiegészítése~<el - fogadja el.
Végrehajtásért felelős: polgármester



- 4 -

II. Napirend után

Bejelentések. javaslatok.

Farkas János p:>lgá.r1nester ismerteti az Aerocaritas levelét ..
amelyben a település tagságát ajánlják fel. amennyiben egy
heliJ.;opter repUlöÖrához hozzájárultu-Jl" Az egy Öra ára: 85.000 Ft.
Az ÖBBZe<J lüagaB éB a 1Ile<;!yei alapítványt iB tálü('Jatni kellene, Ez
az összeg minden településnek egyforma. így egy kistelepülésre
nézve méltánytalanul magas.
Javasolja a költségvetés tervezésekor ennek figyelembevételét.

A továbbiakban ismerteti Stolcz Tamás (568/1994 iktatöszám) és
Somogyi Miklós (567/1994 iktatószám) budapesti lakosok beépítési
kötelezettBég lIlegr~)BBZaábbítáBár-a irán~llö kéreimét.
Elmondja. hogy mindkét telek beépítési kötelezettsége (három év)
1994. december 31--én lejárt. Mindkét fél kérte a beépítésí
kötelezettség 2 évvel történo meghosszabbítását.
Stolcz Tamá:3 a telekre építéBi enJe<jélyt kap)tt, aZ építkezést
elkezdte. az folyamatban van.
Somogyi Miklós bár· decemberben építési engedélyt kért és kap)tt •
de semmí látszata nincs annak. hogy építkezni is szeretne. Az
építkezés elkezdésére nyitvaálló több mint három év alatt építési
SZálldékát nem mutatta, esetleges gondjaival nem jelentkezett.
Jelenlegi kérelmét idohúzásnak látja.
Javasolja Stolcz Tamás esetében a 2 éves beépítési kötelezettség
meghosszabbítását. Somogyi Miklós esetében pedig a kérelem
elutasítását.

Hozzászólás nem volt a képviselötestület egyhanglllag az al~~)i

határozatot hozta:

2/1995. (1,19,) sz. határ,)zat

Tordas Község KépviselotestUlete a
tordasi 46/12 hrsz-ú építési telek
beépítési kötelezettségét 1996.XII.31-ig
meghosszabbítja.

3/1995. (1.19.) sz. határozat

Tordas Község Képviselotestülete a
tordasi 46/11 hrsz-ú Somogyi Miklós
budapesti lakos építési telekére el6írt.
beépítési kötelezettség
meghosszabbítására irán~ló kérelmet
e l u t a s í t j a mert nem látja
biztosítottnak a beépítési kötelezettség
teljesítését.

J
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Több hozzászólás nem volt a polgármester az Ulést befejezettnek
nyilvánította.

krof.

ki Ferenc
jegYZ6

~L r ,
FarkaSJ~
polgármester


